

السيرة الذاتية

بيانات شخصية:

الاسم: عبدالرحمن مفتاح منصور الشيباني.

تاريخ الميلاد: 1989-08-25.

مكان الميلاد: الزاوية- ليبيا

الإقامة: الماية

الجنسية: ليبي

اللغة: العربية

لغات أخرى: اللغة الإنجليزية

رقم الهاتف: 0923277678 -0914267877

البريد الإلكتروني: abduoo89@gmail.com Ab.alshaybani@uot.edu.ly

المؤهلات العلمية:

- 1- الشهادة الثانوية التخصصية، تخصص لغة إنجليزية بتقدير عام ممتاز لسنة: 2007.
- 2- ليسانس اللغة الانجليزية بتقدير عام جيد جداً بمعدل (84.52) لسنة: 2010.
- 3- ماجستير لغة إنجليزية بتقدير عام جيد جداً (2018)، بمركز الدراسات العليا للبحث والتدريب بجامعة الزاوية.
- 4- شهادة خبرة وتقدير ممنوحة من قسم اللغة الإنجليزية بكلية الآداب بجامعة طرابلس وذلك لمساهمتي في التأسيس للتعليم الإلكتروني في قسم اللغة الانجليزية عن طريق التعليم عن بعد و عن طريق التعليم المدمج للفصول الدراسية الممتدة من بداية العام الدراسي 2020 حتى نهاية العام الدراسي 2022.
- 5- شهادة الكترونية ممنوحة من الموقع التعليمي للمجلس الثقافي البريطاني تثبت اجتيازي للدورة عبر الانترنت في المهارات المطلوبة من معلم اللغة الإنجليزية في مهارات قواعد اللغة الانجليزية وطرق تدريسها.
- 6- شهادة الكترونية ممنوحة من الموقع التعليمي للمجلس الثقافي البريطاني تثبت اجتيازي للدورة عبر الانترنت وذلك لاجتيازي دورة تدريب معلمي اللغة الإنجليزية بالمدارس الحكومية في ليبيا المسماة (English for Teaching /Level 2, part 1)، وذلك بمعدل عام 98% في شهر مارس لسنة 2023.

الخبرة العملية:

- 1- عملت في شركة شينهان الكورية للمقاولات والإنشاءات مترجماً ومنسقاً لمدير مكتب الإنشاءات والتواصل مع إدارات البناء والتطوير في ليبيا، وذلك منذ سنة 2009 حتى سنة 2011
- 2- درّست اللغة الانجليزية لمرحلة التعليم الثانوي لسنتي (2011 و 2012).
- 3- عملت كمعيد بقسم اللغة الإنجليزية بكلية الآداب جامعة الزاوية منذ سنة (2012) حتى سنة (2017).
- 4- لدي خبرة للعمل في مجال التعليم الخاص حيث درست بعدد من الجامعات والكليات والمؤسسات الخاصة وكان منها على سبيل الذكر:

أ- بمركز نولج (knowledge) حيث درّست مجموعات بمستويات مختلفة في اللغة الإنجليزية.

ب- الجامعة الأهلية بجنزور. حيث درّست بقسم اللغة الإنجليزية عددا من المجموعات في مواد ومستويات مختلفة

5- تعاونت كمحاضر لمادة اللغة الإنجليزية بكلية التربية الزهراء جامعة الجفارة للسنة الأكاديمية: 2018/2017 ومتعاوننا بكلية آداب السواني للتدريس لعدد من مواد التخصص في قسم اللغة الإنجليزية لنفس العام.

6- محاضر بقسم اللغة الإنجليزية بكلية الآداب بجامعة الزاوية. منذ بداية العام الدراسي 2018 حتى نهاية العام الدراسي 2019

7- محاضر بقسم اللغة الإنجليزية، كلية الآداب واللغات بجامعة طرابلس منذ بداية العام الدراسي / 2020.

Curriculum vitae

Personal Data:

Name: Abdul Rahman Meftah Mansour Al Shaybani.

Date of birth: 08-25-1989.

Place of birth: Zawiya - Libya

Residence: Maya

Nationality: Libyan

First Language: Arabic

Other languages: English

Phone number: 0914267877- 0923277678

Email: abduoo89@gmail.com Ab.alshaybani@uot.edu.ly

Qualifications:

- 1- Specialized Secondary school Certificate, specializing in English language, with a general grade of excellent, for the year: 2007.
- 2- Bachelor's degree in English language, with a general grade of very good, at a rate of (84.52) for the year: 2010.
- 3- Master's degree in English language, with a general grade of very good (2018), at the Center for Graduate Studies for Research and Training at Azzawia University.
- 4- A Certificate of Experience and Appreciation granted by the Department of English Language, Faculty of Arts, University of Tripoli, for my contribution to the establishment of e-learning in the Department of English Language through online education and through blended education from the beginning of the academic year 2020 until the end of the academic year 2022.
- 5- An electronic certificate granted by the educational website of the British Council proving that I have passed the online course in the skills required by the English language teacher in teaching English grammar skills and its teaching methods.
- 6- An electronic certificate granted by the educational website of the British Council proving that I passed the online training course for English language teachers in government schools in Libya called ((English for Teaching / Level 2, part 1), with a general average of 98% in March 2023 .

Practical experience:

- 1- I worked in the Korean Shinhan Construction Company as a translator and coordinator for the manager of the construction office who were responsible for communication with the construction and development administration in Libya, from 2009 until 2011.

- 2- I taught English for secondary education for the years (2011 and 2012).
- 3- I worked as a teaching assistant in the English Language Department at the Faculty of Arts, Azzawia University, from the year (2012) until the year (2017).
- 4- I have experience working in the field of private education, as I taught in a number of universities, colleges, and private institutions, including, for example:
 - a- At the Knowledge Center, where I taught groups at different levels of the English language.
 - b- Al-Ahlia University of Janzour, where I taught in the English Language Department a number of groups in different subjects and levels.
- 5- I cooperated as a lecturer of English language at the College of Education of Azzahraa, University of Jafara for the academic year: 2017/2018.
- 6- A Lecturer in the Department of English, Faculty of Arts, Azzawia University from the beginning of the academic year 2018 until the end of the academic year 2019.
- 7- A Lecturer in the English Language Department, faculty of Arts, Asswani branch since the beginning of the academic year / 2020 up to now.